
Zalog
Dne 17. januarja 1973 je

imela mladinska organizacija v
Zalogu letno konferenco, na ka-
teri so podali obračun 4-letnega
dela ter se pogovorili o bodo-
čem delu organizacije.

Konference se je udeležilo
prek 50 mladink in mladincev,
kar je relativno malo, saj trdijo,
da je v Zalogu okrog 200 mla-
dink in mladincev.

Realno in samokritično so
mladi ocenili svojo dejavnost, ki
se je zlasti v zadnjem času od-
vijala le prek kluba mladih; ni
pa bilo dosti družbenopolitič-
nega in vzgojnega dela ter po-
vezave z drugimi organizacijami
na terenu.

Konference so se udeležili
tudi predstavnik krajevne orga-
nizacije SZDL terena Zalog ter
tajnica in predsednik KS Zalog.
V razpravi so orisali pomen in
nalogo mladinske organizacije,
ki mora mladi rod pripravljati,
da se bo zrelo vključeval v eko-
nomska kot v samoupravna
družbenopolitična področja
življenja.

Izvoljen je bil nov organ vo-
denja mladine v Zalogu, ki šteje
11 mladink in mladincev, za
predsednika pa je bil izvoljen
mladinec Ivan Vidic. Novo vod-
stvo ima dokaj zahtevno na-
logo, da privede delo v mla-
dinski organizaciji na nivo, ka-
kršnega smo bili pred leti vajeni
v Zalogu.

Prvo nalogo so si mladinci za-
dali že na konferenci, in sicer
sestavo akcijskega programa.
Ker gradivo ni bilo pripravljeno,
so to nalogo zaupali novoizvo-
ljenemu vodstvu, program pa
bodo potrdili na zboru oziroma
naslednjem sestanku mladine.
Po vsemu sodeč, se bo zaloška
mladina resno lotUa postav-
ljenih nalog. Želimo ji, da bi jih
uspešno opravila.
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